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Protokoll från möte med rådet för 
funktionshinderfrågor 

Tidpunkt: 2013-10-16, kl. 13.30 - 15.30 

Lokal: Norrholmen, Bodholmsplan 2 

 

 

 

Nisse Duwähl   Lotta Rosenström 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Nisse Duwähl DHR 

Seppo Mälkki, HSO/ RSMH 

Lotta Rosenström, HSO/ FUB 

Karin Rask, HSO/ FHLIS 

 

Anderas Thorstensson, avdelningschef, utförarenheten ÄO-FH. 

Rana Saegh, metodutvecklare, beställarenheten ÄO-FH. 

 

Frånvarande: 

Göran Weidenmark, HSO/NHR 

Margareta Jonsson, HSO/SDF 

 

Särskilt inbjudna: 

- Carolina Hamma och Anna Clara Stenvall från 

Valnämndens kansli.  

- Emmy Martinsson nämndsekreterare i Skärholmen. 

 

Förslag till dagordning 

 

Mötets öppnande 

 

Presentationsrunda 

 

§ 1 Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns 
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§ 2 Val av justerare 

Rana Saegh sekreterare och Lotta Rosenström justerare. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna 

 

§ 4 Information från förvaltningen 

Rana informerar om att rådet för funktionshinderfrågor är 

inbjudna till infonämnd den 31a oktober, kl. 18-19. Plats: 

Bodholmsplan 2, plan 9, lokal Stora sky. På mötet ska 

verksamhetsplan för 2014 diskuteras. 

 

Rana har skickat till ordförande Nisse via mail inbjudan till 

planeringsdag för verksamhetsplan 2014. Planeringsdagen äger 

rum den 5e november, kl.9-16.30. Plats: Bodholmsplan 2, plan 9, 

lokal Stora sky. En representant från rådet är välkommen att 

delta. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor diskuterar med 

nämndsekreteraren Emmy om att rådet i Skärholmen tycker att de 

får kännedom om ärenden som kommer upp i nämnden för sent. 

Rådet tycker att på sista tiden har rådmöten blivit mer som 

”informationsmöten”. Rådet för funktionshinderfrågor i 

Skärholmen har besökt Södermalms stadsdelsförvaltning där 

motsvarande råd får föredragningslistan ca 2 veckor innan 

nämndmötet. På det sättet menar rådet i Skärholmen att de hinner 

diskutera dessa ärenden och komma med synpunkter innan 

nämndmötet. Rådet i Skärholmen önskar också ha ”personlig 

dragning”, dvs. att en sakkunnig person kommer till rådmötet och 

bereder ärenden innan beslut tas i nämnden. Rådet önskar också 

att protokollet, där deras synpunkter skrivs, mailas till 

partigrupper innan nämndmötet. Emmy tar med sig dessa 

synpunkter och önskemål för diskussion med nämnden.   

 

Andreas informerar om att två LSS-bostäder flyttas ihop och att 

det blir en chef för båda. Detta är bra för att t.ex. ha gemensamma 

vikarier. Väntar fortfarande på resultat från brukarenkät. 

Socialpsykiatrins utförarenhet överförs till Andreas avdelning.  

 

§ 5 Föredragningslista till nämndsammanträde 

 

§ 6 Skrivelser och rapporter 

 

§ 7 Inkommande post 
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- Inbjudan till temakväll om arbetsmarknadsfrågor - hur ska 

fler personer med funktionsnedsättning få tillgång till 

arbetslivet. (bilaga 1) 

 

§ 8 Övriga frågor 

Carolina och Anna Clara från Valnämndens kansli träffar rådet 

för att få synpunkter angående vallokaler och 

röstmottagningsställen i Skärholmens stadsdel vid valen 2014. De 

har i uppdraget att besöka alla dessa lokaler för att kolla 

tillgängligheten. De berättar att de tidigare har fått synpunkter av 

Jan Jönsson om t.ex. skyltning. Rådet kommer med synpunkter 

om att t.ex. Bredängs skolas ingång inte är tillgänglig och att 

hissen inte alltid fungerar. Inte Bredängs biblioteks hiss heller 

alltid fungerar. Hur blir gällande LSS-bostäder? 

 

Carolina och Anna Clara berättar att det kommer också att finnas 

ca 3500 ”röstmottagare” som ska gå obligatorisk utbildning. Om 

man har t.ex. parfymallergi kan man lämna sin röst utanför. Det 

ska finnas lättlästa instruktioner i valnämndens hemsida. Man 

kan få information i ”blindskrift” hemskickat om man så önskar. I 

hemsidan kan man också hitta information via film med 

teckenspråk. Information i Stockholms hemsida kommer att 

finnas. Mobila teamet ska möjliggöra röstning för personer som 

inte kan ta sig ut, t.ex. om man bor i äldreboende. (Vallokaler och 

röstmottagningsställen, bilaga 2) 

 

 

 

Nästa möte 20 november. 

 

Mötet avslutas 

 

Vid tangentbordet 

 

Rana Saegh 

 

 


